



*June 28, 2023*

*We are delighted to announce the appointment of Mark Mauti as the new General Manager for our RWC division, who will report to Jeffrey Moyle. Mark brings an exceptional track record and extensive experience in the Electrical and Electronic Cable industry, making him the perfect candidate to drive success in this role.*

*With 26 years of experience in electrical distribution, including senior leadership positions at both Anixter and Wesco, Mark's expertise is well-suited for the challenges ahead. His deep understanding of the industry, acquired through years of experience, ensures that he is well-versed in the intricacies and nuances of wire and cable management. Additionally, Mark's completion of the Supply Chain Management Professional program further strengthens his credentials.*

*Mark's previous role as the Director of Category Management at Wesco Canada showcased his ability to work in a fast-paced electrical distribution environment. He successfully led cross-functional product line reviews and demonstrated exceptional expertise in driving growth. During his tenure as the Vice President of Category Management, Mark displayed exemplary leadership skills by setting a clear vision and mission for the cable and connectivity product category. His strategic guidance and support led to consistent profitability growth across multiple business units.*

*Please join us in extending a warm welcome to Mark Mauti as our new RWC General Manager. With his qualifications and proven leadership abilities, we are confident that under his guidance, the RWC division will flourish and reach new heights of success. We look forward to his contributions and the positive impact he will undoubtedly make.*

*Jeff Moyle*

*Vice President, Digital & Supplier Strategy*

---

*Le 28 juin 2023*

*Nous sommes ravis d'annoncer la nomination de Mark Mauti au poste de Directeur général de notre division RFC, qui relèvera de Jeffrey Moyle. Mark apporte un palmarès exceptionnel*

*et une vaste expérience dans l'industrie des câbles électriques et électroniques, ce qui en fait de lui le candidat idéal pour réussir dans ce rôle.*

*Avec 26 ans d'expérience dans la distribution électrique, y compris des postes de direction chez Anixter et Wesco, l'expertise de Mark est bien adaptée aux défis à venir. Sa profonde compréhension de l'industrie, acquise grâce à des années d'expérience, lui assure une bonne connaissance des subtilités et des nuances de la gestion des fils et câbles. De plus, l'achèvement par Mark du programme de professionnel de la gestion de la chaîne d'approvisionnement renforce encore ses accréditations.*

*Le rôle précédent de Mark en tant que Directeur de la gestion des catégories chez Wesco Canada a démontré sa capacité à travailler dans un environnement de distribution électrique en évolution rapide. Il a dirigé avec succès des revues de gammes de produits interfonctionnelles et a démontré une expertise exceptionnelle dans la stimulation de la croissance. Au cours de son mandat en tant que Vice-président de la gestion des catégories, Mark a fait preuve de compétences exemplaires en leadership en définissant une vision et une mission claires pour la catégorie des produits de câble et de connectivité. Ses conseils stratégiques et son soutien ont mené à une croissance constante de la rentabilité dans plusieurs unités d'affaires.*

*Veillez vous joindre à nous pour souhaiter la bienvenue à Mark Mauti en tant que nouveau Directeur général de RFC. Avec ses qualifications et ses capacités de leadership éprouvées, nous sommes convaincus que sous sa direction, la division RFC s'épanouira et atteindra de nouveaux sommets de succès. Nous attendons avec impatience ses contributions et l'impact positif qu'il aura sans doute.*

*Jeff Moyle*

*Vice-président, Stratégie Digitale et des Fournisseurs*